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ДО КМЕТА НА СТОЛИЧНА ОБЩИНА 
Г-ЖА ЙОРДАНКА ФАНДЪКОВА 

 
ЧРЕЗ ПРЕДСЕДАТЕЛЯ НА СТОЛИЧЕН 
ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 
Г-Н ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ 

ПИТАНЕ 
от Борис Силвестриев Милчев – 

общински съветник в Столичния общински съвет 

ОТНОСНО: Изпълнение на План за интегрирано развитие 
на Столична община – част отчуждаване на 
частни терени в зелените клинове 

Уважаема г-жо Фандъкова, 

С Решение № 749/25.11.2021 г. на Столичния общински 
съвет беше приет Планът за интегрирано развитие на Столична 
община за периода 2021-2027 година. В плана е посочено, че 
към 2027 г. ще бъдат отчуждени 15% от частните терени в обх-
вата на зелените клинове – част от зелената система на общи-
ната. В края на настоящия политически мандат изтича повече 
от една трета от срока на действие на Плана за интегрирано 
развитие на Столична община за периода 2021-2027 г. Във 
връзка с това, моля да отговорите на следните въпроси: 

1. Каква част от предвидените в Плана за интегрирано раз-

витие на Столична община за периода 2021-2027 г. частни 
имоти в обхвата на зелените клинове – част от зелената система 
на общината, са отчуждени до момента? Колко имота, с каква 
площ и на каква стойност са отчуждени за посочената цел до 
момента? 
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2. Каква част от предвидените в Плана за интегрирано раз-
витие на Столична община за периода 2021-2027 г. частни 
имоти в обхвата на зелените клинове – част от зелената система 
на общината, ще бъдат отчуждени до края на мандат 2019-
2023 г.? Колко имота, с каква площ и на каква стойност ще бъ-
дат отчуждени за посочената цел? 

Моля, отговорът на питането да бъде включен в днев-

ния ред на следващото заседание на Столичния общин-
ски съвет. 

С уважение: 
13.4.2023 г.

X Борис Милчев

Общински съветник

Подписано от: Boris Silvestriev Milchev  


